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PROTOKÓŁ NR LVII/18 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 29 maja 2018 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram – Dudek,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Jan Farbaniec, Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, 

Bogusław Kuchta, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz, Piotr Smoleń i Wacław Futyma. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Jaśliska – Adam Dańczak, Zastępca Wójta Gminy 

– Jerzy Magierowski, Skarbnik Gminy – Agnieszka Kurdyła, Sekretarz Gminy – Piotr Urban, 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa – Magdalena Gajewska, Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Jaśliskich – Kamila Kuchta oraz sołtysi.  

Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego Jana 

Farbańca. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chce wnieść zmiany do porządku obrad.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 6  

pod literą c, projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska  

na 2018 rok przedstawionego na druku nr 339a zamiast druku 339 i pod literą d, projektu 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 – 

2024 przedstawionego na druku nr 340a zamiast druku 340 oraz wprowadzenie dodatkowych 

projektów uchwał: 

- pod literą g, projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym  

z terenu Gminy Jaśliska /druk nr 343/, 

- pod literą h, projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości /druk nr 344/. 

Więcej propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie wniosek Wójta przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

12 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. Przedstawia 

się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z LVI sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały własnej nr L/303/17 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 grudnia 2017 r.  

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk nr 337/, 

b) zmiany uchwały własnej nr LV/323/18 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 marca 2018 r.  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk nr 338/, 
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c) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk nr 339a/, 

d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 – 2024 /druk nr 

340a/, 

e) przyjęcia do realizacji projektu pn. „Nowa jakość kształcenia w Gminie Dukla  

i Jaśliska” w partnerstwie z Gminą Dukla w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Działania 9.2 

Poprawa jakości kształcenia ogólnego, Priorytetu IX Jakość edukacji i kompetencji  

w regionie /druk nr 341/, 

f) upoważnienia do zaciągania zobowiązań na okres od 1 stycznia 2019 r.  

do 30 czerwca 2020 r. na realizację projektu pn. "Nowa jakość kształcenia w Gminie 

Dukla i Jaśliska" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Działania 9.2 Poprawa jakości kształcenia 

ogólnego, Priorytetu IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie /druk nr 342/, 

g) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy Jaśliska /druk nr 343/, 

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości do gminnego zasobu 

nieruchomości /druk nr 344/. 

7. Sprawozdanie z realizacji planów pracy poszczególnych Stałych Komisji Rady Gminy 

Jaśliska za II półrocze 2017 roku. 

8. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji.                                                         

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie /głosowało 

12 radnych/. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LVI sesji Rady Gminy Jaśliska 

 

Uwag do protokołu z LVI sesji Rady Gminy Jaśliska nie zgłoszono. Poddany  

pod głosowanie przez Przewodniczącego Rady Bogusława Gwiżdż protokół został przyjęty 

jednomyślnie /głosowało 12 radnych/. 

O godz. 1710 salę obrad opuścił Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec.  

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Wójt Adam Dańczak. 

Informował, że: 

- 3 maja z częścią radnych brał udział w uroczystościach Święta Konstytucji 3 maja. Wójt złożył 

podziękowania uczniom oraz nauczycielom: Pani Janinie Szczurek oraz Pani Magdalenie 

Zawada za przygotowanie części artystycznej.   

- 5 maja odbył się rajd rowerowy Jaśliska – Besko w ramach  ,,Zagłębia Aktywnej Turystyki”. 

W rajdzie tym wziął udział jeden mieszkaniec Gminy Jaśliska z miejscowości Wola Niżna. 

Pozostali uczestnicy to młodzież przebywająca w Ośrodku, w Besku. 

- 7 maja brał udział w zebraniach wiejskich sołectw Szklary i Daliowa, gdzie przedstawione 

zostały sprawozdania z działalności sołtysów w 2017 r.  

- 9 maja w Rzeszowie brał udział w konferencji organizowanej przez Wojewodę 

Podkarpackiego i Marszałka Województwa  pod hasłem ,, Szanse i wyzwania podkarpackiego 

rolnictwa i obszarów wiejskich”, na której przedstawiono wstępne założenia projektu, który 

jest w trakcie opracowywania.  
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W tym samym dniu, w godzinach popołudniowych brał udział w zebraniu wiejskim w sołectwie 

Wola Niżna.     

- 11 maja uczestniczył w uroczystości obchodów Dnia Strażaka na zaproszenie Komendy 

Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie. Podczas uroczystości odznaczono 

zasłużonych strażaków zawodowych oraz ochotników.   

- 14 maja w godzinach popołudniowych odbyło się zebranie wiejskie w sołectwie Moszczaniec. 

- w dniach 15,16 maja brał udział wraz z Pracownikiem Urzędu Gminy Moniką Dubiel  

w pierwszej części nieodpłatnego szkolenia pn.: ,,Organizacja opieki dla dzieci do lat 3”. 

Omówiono założenia, możliwości organizacyjne i procedury z tym związane. II część szkolenia 

odbędzie się w drugiej połowie czerwca br. 

- 17 maja w miejscowości Iwonicz na zaproszenie przewodniczącego konwentu Wójtów  

i Burmistrz, uczestniczył w spotkaniu, na którym wstępnie przyjęte zostało stanowisko  

na pismo Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Krośnie  

i Prezydenta Miasta Krosno odnoście wydłużenia umowy na dostarczanie odpadów 

komunalnych do roku 2030 oraz zorganizowania transportu odpadów komunalnych  

na wypadek awarii wysypiska w Krośnie. Informował o negatywnym stanowisku ze strony 

Wójtów i Burmistrzów do powyższych kwestii. Mówił o mającym odbyć się w dniu 

jutrzejszym spotkaniu z Prezydentem Krosna w przedmiotowej sprawie. 

W tym miejscu Wójt podziękował strażakom z Jaślisk za zabezpieczenie tras przebiegu  

w związku z organizowanym ultramaratonie Jaga – Kora, którego współorganizatorem jest 

Gmina Jaśliska. Udzielił krótkiej informacji na temat odbytego ultramaratonu. 

-22 maja w godzinach przedpołudniowych odbyło się spotkanie wyjazdowe w miejscowości  

Szklary z przedstawicielem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Krośnie Panią Ewą 

Lorenc w sprawie strzelnicy. Wójt udzielił informacji o dokonanych na spotkaniu ustaleniach. 

Tego samego dnia w godzinach południowych brał udział w otwarciu trasy rowerowej Polska 

– Słowacja. Wójt zapoznał radnych z przebiegiem tej trasy.   

- 24 maja w Urzędzie Gminy uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielem firmy Gobarto  

w sprawie inwestycji na terenie miejscowości Moszczaniec.  

- 25 maja brał udział w uroczystości ,,Dnia Rodziny” przygotowanej przez uczniów, 

nauczycieli i dyrekcję Szkoły Podstawowej w Jaśliskach. Wójt złożył podziękowania tym 

wszystkim, którzy przyczynili się do przygotowania tej uroczystości. 

Poinformował dalej, że w sobotę, w godzinach popołudniowych, w Państwowej Wyższej 

Szkole Zawodowej w Sanoku brał udział w spotkaniu politycznym z Marszałkiem Sejmu 

Panem Markiem Kuchcińskim, który przy udziale Marszałka Województwa i Posła Pana Piotra 

Babinetza przedstawił w szerokim kontekście obecne działanie Rządu i plany na przyszłe lata.  

W dniu wczorajszym tj. 28 maja brał udział w inauguracji kampanii ,,Bezpieczne wakacje” 

zorganizowanej przez Regionalną Dyrekcje Lasów Państwowych w Krośnie. Udział  

w inauguracji wzięli Wójtowie i Burmistrzowie powiatu krośnieńskiego. Uczniom wręczono 

za trzy pierwsze miejsca nagrody , za udział w konkursie poświęconym tematyce ,,Bezpieczne 

wakacje”. 

Ad. 4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

 

Informację z realizacji uchwał podjętych na LVI sesji Rady Gminy Jaśliska przedstawił 

Sekretarz Gminy Piotr Urban. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 5.  Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Radny Ryszard Chowaniec w punkcie tym, zabierając głos jako pierwszy, wyraził 

zadowolenie z zamontowania na Orliku nowych siatek – piłkochwytów. Jednocześnie 

stwierdził, że koniecznym jest konserwacja Orlika przedstawiając argument za tym 

przemawiający. Następnie zwrócił się z prośbą o wykoszenie trawy za bramkami piłkarskimi.  

Odnosząc się do sprawy zaopatrzenia wsi Daliowa w wodę poinformował radnych  

o wytypowaniu miejscu, na którym miałby być usytuowany basen. Wyraził zadowolenie  

z powodu umieszczenia basenu na działce gminnej. Jego zdaniem pozwoli to pominąć koszty.  

Kierując słowa do Wójta powiedział, że należałoby wystąpić z oficjalnym pismem do Spółki 

Wodnej o pozwolenie na przyłącz. 

Radna Renata Pelczar skierowała prośbę o przecięcie gałęzi drzew rosnących przy wyjeździe 

na drogę wojewódzką od strony bloków. Mówiła, że zwisające gałęzie utrudniają wyjazd  

na drogę główną. Prosiła ponadto o wykoszenie terenu przy świetlicy i usunięcie pozostałego  

po budowie ogrodzenia gruzu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Gwiżdż udzielił głosu przybyłemu na posiedzenie 

Panu Bogusławowi Sarat.  

Pan Sarat na wstępie informował o powzięciu informacji o braku budowy obwodnicy Jaślisk. 

Zadał pytanie, czy faktem niezaprzeczalnym jest, bo jak powiedział, czytał programy rozwoju 

województwa podkarpackiego i powiatu krośnieńskiego, droga Czertyżne – Jaśliska jest 

planowana w bliżej  nieokreślonej przyszłości. Według Pana Bogusława Sarata: ,,to raczej 

nigdy. Tym bardziej obwodnica Jaślisk”. Następnie poinformował radnych, że przygotował dla 

nich projekt uchwały, który jego zdaniem dobrze by było rozpatrzyć, głęboko się nad nim 

zastanowić i przegłosować. Następnie odczytał treść sporządzonego przez siebie pisma,  

w którym nadawcą jest Rada Gminy Jaśliska, adresowanego do Marszałka Województwa 

Podkarpackiego oraz do Starosty Powiatowego w Krośnie, które następnie przedłożył Radzie. 

Kserokopia rękopisu stanowi załącznik do protokołu. 

W dalszej swojej wypowiedzi powiedział, że każdemu z nas nie powinien być obojętny stan 

Kościoła. Jeżeli jest obojętny, to chciałby od obecnych na posiedzeniu usłyszeć. Mówił,  

że widzi, jakie tamtędy przejeżdżają ciężarówki, Kościół pęka i jego stan z każdym miesiącem 

pogarsza się.  Zaznaczył, że Kościół jest z kamienia i jeżeli odrobinę się posypie, to posypie się 

reszta. Ciężarówki tamtędy przejeżdżające są bardzo przeładowane i jeżeli obwodnicy nie 

będzie, a nie będzie jej – tak stwierdził, to Kościół na pewno wcześniej poleci, zanim powstanie 

obwodnica. Zdaniem Pana Sarata trzeba zrobić ruch jednoznaczny, powodujący zlikwidowanie 

przyczyny, a przyczyną tą bezwzględnie są przeładowane samochody. Stwierdził, że gdyby 

ruch odbywał się zgodnie z klasą drogi, a klasa jest typu Z – do 40 ton, to po jaśliskich 

piwnicach przejazd tych samochodów stanowi ewidentne zagrożenie. Powiedział, że jeżeli 

Marszałek i Starosta nie myślą o Jaśliskach, jako o mieście zabytkowym, to należałby 

zastanowić się, jaki jest sens rewitalizacji Jaślisk.    

Zwrócił się do radnych z prośbą o niebagatelizowanie przedmiotowej sprawy.  

W tym miejscu, w swojej wypowiedzi wyraził troskę o Kościół, a na zakończenie powiedział: 

,,dobrze było by zadbać o zabytki stanowiące Kulturę Dziedzictwa Narodowego”.  
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Ad. 6.  Podjęcie uchwał w sprawach 

 

 Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do podjęcia uchwał. 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż wspomniał, że  projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały własnej nr L/303/17 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 grudnia 2017 r.  

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok został już omówiony, a następnie 

poprosił o przedstawienie opinii. 

Członek Komisji Budżetu i Finansów Renata Pelczar poinformowała, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy są pytania do tego projektu uchwały, pytań  

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/329/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały własnej nr L/303/17 Rady Gminy Jaśliska z dnia  

29 grudnia 2017 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/329/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6b. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy są jakieś pytania do projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały własnej nr LV/323/18 Rady Gminy Jaśliska z dnia 29 marca  

2018 r.  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok, pytań nie było. 

Członek Komisji Budżetu i Finansów Renata Pelczar przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/330/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie zmiany uchwały własnej nr LV/323/18 Rady Gminy Jaśliska z dnia  

29 marca 2018 r.  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/330/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6c. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok radna Renata Pelczar poinformowała, że Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 
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U C H W A Ł Y  Nr LVII/331/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/331/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6d. 

Nie było pytań do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 – 2024. 

Radna Renata Pelczar poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały 

zaopiniowała  pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/332/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska  

na lata 2018 – 2024 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/332/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6e. 

Nie było pytań do kolejnego projektu uchwały, w sprawie przyjęcia do realizacji 

projektu pn. „Nowa jakość kształcenia w Gminie Dukla i Jaśliska” w partnerstwie z Gminą 

Dukla w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 

2014-2020, Działania 9.2 Poprawa jakości kształcenia ogólnego, Priorytetu IX Jakość edukacji 

i kompetencji w regionie. 

Radna Renata Pelczar przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do ww. 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/333/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. „Nowa jakość kształcenia  

w Gminie Dukla i Jaśliska” w partnerstwie z Gminą Dukla w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Działania 

9.2 Poprawa jakości kształcenia ogólnego, Priorytetu IX Jakość edukacji  

i kompetencji w regionie 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 
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Uchwała została oznaczona numerem LI/333/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6f. 

Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągania 

zobowiązań na okres od 1 stycznia 2019 r. do 30 czerwca 2020 r. na realizację projektu pn. 

"Nowa jakość kształcenia w Gminie Dukla i Jaśliska" w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Działania 9.2 Poprawa 

jakości kształcenia ogólnego, Priorytetu IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie. 

Radna Renata Pelczar przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do tego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/334/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań na okres od 1 stycznia 2019 r. 

do 30 czerwca 2020 r. na realizację projektu pn. "Nowa jakość kształcenia w Gminie 

Dukla i Jaśliska" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020, Działania 9.2 Poprawa jakości kształcenia ogólnego, 

Priorytetu IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 11 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/334/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Jan Farbaniec o godz. 1800 wrócił na posiedzenie. 

Ad.6g. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia 

osobom bezdomnym z terenu Gminy Jaśliska, radna Renata Pelczar przedstawiła pozytywną 

opinię Komisji Budżetu i Finansów do tego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/335/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym  

z terenu Gminy Jaśliska 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/335/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6h. 

Nie było pytań również do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości.  
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma  przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LVII/336/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 29 maja 2018 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości do gminnego 

zasobu nieruchomości 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 12 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LI/336/18 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji planów pracy poszczególnych Stałych Komisji Rady 

Gminy Jaśliska za II półrocze 2017 roku 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich  

za II półrocze 2017 r. przedstawił Przewodniczący Komisji Ryszard Chowaniec. Pytań nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Wacław Futyma deklarował 

przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska  

w najbliższych dniach. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Renata Pelczar poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

dokonała kontroli budżetu Gminy Jaśliska w związku z udzieleniem absolutorium dla Wójta 

Gminy  za 2017 r. 

Następnie zapoznała radnych z treścią uchwały nr 7/8/2018 z dnia 22 maja 2018 r. składu  

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jaśliska o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Jaśliska z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. Uwag i zapytań nie było. 

Kserokopia uchwały nr 7/8/2018 z dnia 22 maja 2018 r. składu  orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie stanowi załącznik do protokołu. 

Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Budżetu i Finansów za II półrocze 2017 r. 

przedstawił członek Komisji Krzysztof Kostycz. Pytań nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Oświadczenia radnych, Wójta i  przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa – Magdalena Gajewska 

przedstawiła informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa w Jaśliskach. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

 

Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi według kolejności zadawanych pytań.  

W sprawie Orlika powiedział, że w planie jest jego konserwacja na przełomie lipca, sierpnia. 

Udzielił wyjaśnień odnośnie tego terminu. 
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Odnosząc się do sprawy koszenia trawy na boisku piłki nożnej, Wójt wyraził ubolewanie  

z powodu braku wyjścia przez władze Klubu naprzeciw działaniom do niego kierowanym  

ze strony gminy i ograniczania się jedynie do wykaszania korzystając z pomocy gminy - 

wykaszania przez zatrudnionego w Szkole konserwatora.   

Wójt ocenił, że Klub oddał walkowerem utrzymanie boiska i ograniczył się jedynie do płyty 

boiska. ,,Wizualnie wygląda to na pewno nieciekawie. Ale trudno, jeżeli się dobrze czują  

w takich warunkach, to nie będziemy ich jak gdyby przymuszać. Zdaję sobie sprawę, że 

należałoby, no ale skoro nie zależy władzom Klubu, myślę że też nie będziemy się wyrywać  

w tej kwestii, nie będziemy brać kosy i kosić. W moim odczuciu dobrze by było, żeby 

gospodarz obiektu, a takowy jest, powinien być w każdej drużynie, jak gdyby poczuł się do 

obowiązku (…..) ” – powiedział.  

Następnie w sprawie zbiornika poinformował, że sporządzone zostanie pismo do Spółki 

Wodnej w Jaśliskach z informacją o obecnych działaniach oraz z prośbą o zgodę na podłączenie 

docelowe zbiornika do sieci wodociągowej Spółki Wodnej. Pismo będzie pierwszym sygnałem. 

Powiedział, że jeżeli będą potrzebne kolejne spotkania z Zarządem Spółki to muszą one 

nastąpić. Natomiast jeżeli będzie zgoda wprost, wyraził nadzieję, że dalszym etapem będzie już 

jak gdyby wstępne oszacowanie kosztów i  wybór osoby czy biura, które by  zaprojektowało 

wodociąg. Powiedział, że  w dalszej kolejności wspólnie należy zdecydować, czy oddamy i czy 

będzie to możliwe, aby przekazać wodociąg na użytkowanie Spółce Wodnej. W trakcie rozmów 

zostaną ustalone szczegóły co do wysokości odpłatności i na jakich zasadach. Wójt następnie 

mówił na temat wyboru miejsca posadowienia zbiornika.  

Zbiornik posadowiony jest na wysokości ostatniego pietra budynku Domu Ludowego, poniżej 

zbiornika na Kamarce. Niejako zabezpiecza dla budynków położonych najwyżej w Jaśliskich 

dostęp do wody ze zbiornika głównego. Nie będzie kolizji, jeżeli chodzi o ciśnienie. 

Odpowiadając na pytania radnej Renaty Pelczar Wójt na wstępie wspomniał, iż informował 

radnych to tym, że od 1 czerwca gmina nie będzie mogła korzystać z pracy osób osadzonych w 

Zakładzie Karnym w Moszczańcu. Nie obiecywał, kiedy zadanie dotyczące obcięcia gałęzi 

zostanie wykonane. Mówił, że sprawa ta została zanotowana. Jednocześnie informował  

o zaległościach w koszeniu i innych pracach porządkowych z powodu małej ilości 

pracowników z Zakładu Karnego w ostatnim okresie. Udzielił krótkiej informacji na temat 

zatrudnienia pracowników za pośrednictwem Urzędu Pracy. Oznajmił, że jeżeli gmina będzie 

dysponowała pracownikami trawa przy świetlicy zostanie wykoszona.  

W sprawie poruszanej przez Pana Bogusława Sarata w pkt. 5 porządku obrad, Wójt Adam 

Dańczak skierował do Pana Sarata podziękowania za troskę. Szkoda, że ta troska jest od 

mieszkańca mieszkającego najdalej od Kościoła – powiedział. Następnie udzielił szerszych 

informacji związanych z działką przejętą przez gminę pod budowę obwodnicy. Wójt 

powiedział: ,,na tym etapie myślę, że przygotujemy pismo do Starosty, w którym stanowczo 

będziemy się domagać o ograniczeniu tonażu, jeżeli chodzi o pojazdy, które wiemy o tym 

wszyscy doskonale, są przeładowane”. Powiedział, że jeżeli chodzi o podbudowę, droga nie 

jest wykonana pod takie tonaże. Jest ona z czasów bardzo odległych i na pewno nie na takie 

ładunki jak w tej chwili. Deklarował zasięgnąć wiedzy, czy ewentualna uchwała Rady byłaby 

pomocna w kierunku Starosty, aby jak gdyby nie nadawał dalszego biegu wyrażając 

jednocześnie obawę co do takiego działania, ze względu na brak podstaw prawnych. 

Informował o prowadzonych niedawno rozmowach w kwestii przekazania przez Starostę 

przedmiotowej drogi Marszałkowi.  
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W punkcie tym, na zakończenie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Renata Pelczar   

przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Jaśliska o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Jaśliska za 2017 rok.   

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął LVII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1845.  

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

 

Renata Milan                                                    Bogusław Stefan Gwiżdż                    


